
 
Valtuutettu Janne Ason ym. valtuutettujen aloite kevyenliikenteen turvallisuudesta 
Hahdenniemeen 
  
Kaupunginvaltuusto 21.10.2024 § 92    
1083/08.00.00/2024    
 
 Valtuutettu Janne Aso jätti seuraavan aloitteen: 

 
Nesteentien ylittävä suojatie Hahdenniementien kautta Playa del Raisiolle 
on todettu vaaralliseksi useamman kerran. Vaikka Nesteentie onkin osa 
E18 tietä, niin siitä huolimatta liikenneturvallisuuden parantamiselle on 
tehtävä enemmän. 
 
Suojatien kohdilla on laskettu Nesteentien ajonopeus 50 km/h tasolle, 
mutta silti ajonopeudet ja suuret liikennemäärät aiheuttavat turvattomuutta 
kaikenikäisille suojatien käyttäjille. Kuluvan kesän aikana on tapahtunut 
useita läheltä piti -tilanteita erityisesti pienten suojatien käyttäjien osalta. 
 
Kaupungin infrapalveluiden mukaan Ely-keskus tuntuu haluttomalta 
järeämpiin ratkaisuihin kevyenliikenteen turvaamiseksi. 
 
Kaupungin keskustan suunnasta jatkettaessa Naantalia kohden on 
Nesteentien kevyenliikenteen alitus kohti Viheriäistä, josta löytyy seuraava 
Nesteentien alittava ns. putkialikulku kohti Kalasvahantietä. Kuitenkin 
alituksesta Kalasvahantielle johtava kevytväylä on jäänyt hoitamatta ja 
kasvillisuus on kaventanut väylän ahtaaksi. Tämä olisi turvallinen reitti 
raisiolaisten virkistyskeitaalle, kunhan väylä olisi asianmukaisessa 
kunnossa ja paremmin opastettu. 
 
Me allekirjoittaneet esitämme, että Raision kaupunki selvittää yhdessä Ely-
keskuksen kanssa erilaiset vaihtoehdot kevyenliikenteen turvallisiksi 
vaihtoehdoiksi Hahdenniemen Playa del Raision alueelle kulkemiseksi. 
Samalla esitämme, että käytännön toimenpiteet tulee suorittaa ennen 
kesäkautta 2025. Lisäksi esitämme, että kevyenliikenteen väylä 
Nesteentien ja Kalasvahantien välillä saatetaan asianmukaiseen kuntoon 
ja opastetaan selkeämmin. 
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